



Protokoll styrelsemöte ST sektion Syd inom Migrationsverket

Datum: 2024-11-18
Plats: Skype

Närvarande: Anna Ahnlund, Henrik Andersen, Fredrik Bergman, Christer Blom, Maria Bodsunder, Pernilla Doverud, Paola Valdes Salas, Jessica Saverstam, Nareman Gazzawi, Natalie Schröder,

Anmält förhinder: Camilla Mahrs

§ 1 Mötets öppnande

Sektionsordföranden öppnar mötet.

§ 2 Val av mötesordförande

Anna Ahnlund väljs som mötesordförande.

§ 3 Fastställande av dagordning och utse granskare.

- Dagordningen fastställs och Maria Bodsunder utses till att granska protokollet.

§ 4 Föregående mötesprotokoll

- Genomgång av protokoll från 20241024

§ 5 Arbetsmiljö

- Frågan lyfts om det finns något svar på den mätning som gjorts gällande mattorna på plan två i Norrköping. Än har ST inte fått någon återkoppling.
- Enligt uppgifter ska medarbetare från medborgarskapsenheter arbeta på klämdagarna i jul. ST kommer bevaka detta då det inte följer överenskommelsen.
- Vid de AO-dagar som varit i Malmö och Norrköping framkom bland annat att det finns oro kring lokaler och att myndigheten valt aktivitetsbaserade arbetsplatser.
- Vid skyddskommitté på DUA framkom det att arbetsmiljön ser relativt bra ut men även här kom oron kring lokalfrågan upp.
- Trygghetsstiftelsen har besökt Kristianstad, även Kriminalvården har besökt verket för att se om det går att rekrytera.
- Det finns i protokoll från regional skyddskommitté den 27 september information om att det krävs ett omtag när det gäller SAM och OSA. Natalie undrar vad det är för omtag som behövs. Det kommer fram att det finns problem med att hålla skyddskommitté på förvaren då skyddsombud och förtroendevalda kan arbeta natt. ST kommer se över om det finns riskbedömningar gjorda på förvaren, kommer tas upp på regional nivå. Det finns svårigheter att jobba med riskbedömningar och skyddskommitté på enhetsnivå på förvaren, frågan om det kan ske på ort istället har lyfts.

§ 6 Ekonomi

- Det ser ut som att styrelsen kommer använda årets medel. De pengar som nu finns kvar kommer användas till glögg till medlemmarna, fysiskt styrelsemöte samt att några ST-fika kommer genomföras. Styrelsen har fått information om 2025 års medel som är högre då anslaget per medlem har ökat. Vid nästa fysiska möte kommer budget för 2025 att presenteras.

§ 7 Övrigt att rapportera

- Avdelningsstyrelsen har haft det konstituerande mötet efter ombudsmötet. Inget övrigt att rapportera från avdelningsstyrelsen.
- Förbundet bjuder in till informationsträffar där avdelningsstyrelsen deltar. I övrigt finns det inget att rapportera ifrån förbundet.
- ST har uppmärksammat att kunskapen om lokalt omställningsmedel är låg hos våra medlemmar. Christer undrar om vi lyft detta till arbetsgivaren så att de kan lyfta det på sina enheter. Frågan lyfts till avdelningsstyrelsen.
- Styrelsen utsåg Paola som representant till regionala rådet. Första mötet är under vår 2025.

§ 8 Interna arbetet i sektionen

- Beslut togs att styrelsen bjuder in förtroendevalda till digitalt möte i januari. Till mötet bjuds både arbetsplatsombud och skyddsombud in. Ett möte på förmiddagen och ett på eftermiddagen kommer att bokas in.
- Öppet hus är inplanerat till den 27 november. Anna skickar ut till Malmö och Jessica till Norrköping.
- Rapportering från utskottet har inget att rapportera. Utskottet fick i uppdrag att planera årsmötet. Maria Bodsunder blev sammankallande av planeringen för årsmötet. Till utskottet utsågs även Henrik Andersen från Malmö för planering av årsmötet.
- Det fysiska styrelsemötet i december kommer hållas i Norrköping. Pernilla ansvarar för att planering av mat sker. Natalie, Maria och Pernilla fick i uppdrag att planera en punkt kring det interna arbetet.
- Konfirmering av skyddsombud – Sara Amini på IT-säkerhetsenheten
- Inför årsmötet föreslås Anette Berthelius som ordförande.

[Henrik Andersen tog över som sekreterare under eftermiddagen i Pernilla Doveruds frånvaro

Karl-Johan Larsson, ledamot i Officersförbundets Förbundsstyrelse deltog under eftermiddagen i utbildningssyfte]

Frågan om årets löneförhandlingar lyfts.

- De traditionella förhandlingarna är slutförda. Någon formalitet återstår innan de nya lönerna kan meddelas.
Ett fåtal fyrpartssamtal återstår för de som varit oeniga.
De nya lönerna kommer att betalas ut med decemberlönen.
- Förberedelse för nästa avtalsrörelse pågår.

§ 9 Värvnings- och medlemsfrågor

Inget att rapportera innevarande månad.

Antal nytillkomna ST-medlemmar redovisas. Diskussion uppstår kring trenden i antalet medlemmar i sektionen.

§ 10 Övriga frågor

Inga frågor har anmälts.

- Fråga uppkom om hotellövernattning under nästa styrelsemöte

§ 11 Nästa möte

- Nästa möte hålls den 9-10 december i Norrköping.

§ 12 Mötet avslutande

Efter reflektion kring dagens möte avslutade mötesordföranden mötet.

Vid protokollet:

Pernilla Doverud
Henrik Andersen

Protokollet justeras:

Maria Bodsunder